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نگاه روزدريچه

معاون اداره کل بهزیستی خوزستان :
شهریه مهدکودک ها باید پرداخت شود

معاون امور اجتماعی اداره کل بهزیستی خوزستان در خصوص 
چگونگی پرداخت شهریه اسفندماه مهدکودک ها، گفت: با وجود 
ابتدای اسفندماه تاکنون، اگر  از تقریبا  تعطیلی مهدکودک ها 
خانواده ای تنها چند روز از اسفندماه نیز کودک خود را به مهد 
فرستاده باشد، باید شهریه ثابت اسفندماه را کامل پرداخت کند.

محمدرضا عباسی با اشاره به ادامه تعطیلی مهدکودک ها در 
پی شیوع کروناویروس، در خصوص چگونگی پرداخت شهریه 
مهدکودک ها اظهار کرد: با وجود تعطیلی مهدکودک ها از تقریبا 
ابتدای اسفندماه تاکنون، اگر خانواده ای تنها چند روز از اسفندماه 
نیز کودک خود را به مهد فرستاده باشد، طبق بخشنامه سازمان 
بهزیستی کشور و قرارداد بین خانواده ها و مهدهای کودک باید 

شهریه ثابت اسفندماه را کامل پرداخت کند.
وی افزود: در مجموع ۸۲۱ مهدکودک در روستاها و شهرهای 
خوزستان فعال هستند که بالغ بر ۷۰ درصد آن ها استیجاری اند 
و در پی شیوع کرونا و تعطیلی، توان پرداخت هزینه های اجاره 

بها و حقوق و مزایای کارکنان را ندارند.
تصریح  خوزستان  بهزیستی  اداره کل  اجتماعی  امور  معاون 
کرد: در پی شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مهدهای کودک، 
آسیب های جدی و جبران ناپذیری به مهدها وارد شده است 
که ممکن است در آینده منجر به تعطیلی مهدکودک ها شود، 
بنابراین برای حمایت از این بخش، پویش همدلی بخشش 
اجاره بهای مهدهای کودک آغاز شده است. عباسی با اشاره 
اجاره بهای  که  مالکانی  به  کودک  حامی  لوح  اعطای  به 
مهدکودک ها را می بخشند، گفت: تاکنون مالکان ۱۱۰ محل، 
اجاره بهای مهدهای کودک را بخشیده اند اما با توجه به اینکه 
اجاره بهای برخی محل های واقع در اهواز تا ۱۵ میلیون تومان 
است برخی مالکان محل ها حاضر به بخشیدن اجاره بها نیستند 

که در این خصوص، رایزنی هایی در حال انجام است.

مدیرکل فناوری اطلاعات خوزستان :
پهنای باند اینترنت

 ۲ برابر افزایش یافته است
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات خوزستان گفت: ظرفیت 
ترافیک و پهنای باند اینترنت در خوزستان با توجه به شرایط 

پیش آمده و افزایش استفاده از این بستر ۲ برابر شده است.
کرونا  ویروس  شیوع  دلیل  به  کرد:  بیان  نساج  صالح  علی 
مجازی  آموزش  ارایه  و  اینترنت  از  مردم  استفاده  افزایش  و 
خوزستان  در  اینترنت  مصرف  دانشجویان،  و  دانشآموزان  به 
افزایش  با وجود  و  یافته  افزایش  نقاط کشور  همچون دیگر 

پهنای باند ۶۰ درصد از این ظرفیت در حال استفاده است.
بین  مدارس  هوشمندسازی  برای  نامه ای  تفاهم  گفت:  وی 
که  شد  بسته  ارتباطات  وزارت  و  پرورش  و  آموزش  وزارت 
صورت  به  خانوار   ۲۰ بالای  روستاهای  و  شهری  مدارس 

اینترنتی آموزش را به دانش آموزان ارایه دهند.
داد:  ادامه  خوزستان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
همکاری مشترکی بین ۲ اداره کل آموزش و پرورش و فناوری 
ارتباطات خوزستان شروع شده و با استفاده از شبکه اجتماعی 
"شاد" در بستر اینترنت تولید محتوای آموزشی و اطلاعاتی 

انجام و در اختیار دانش آموزان قرار می گیرد.
صالح نساج گفت: با توجه به نرم افزارهایی که در این شرایط 
استفاده است مصرف  و مدارس در حال  دانشگاه ها  تعطیلی 
سرور  که  است  ممکن  مواردی  در  و  یافته  افزایش  اینترنت 

مرکزی این نرم افزارها دچار اختلال شود.
خانوار   ۲۰ بالای  روستاهای  درصد   ۹۳ اینکه  بیان  با  وی 
اینترنتی دارند بیان کرد: در صورتی که  در خوزستان ارتباط 
دارند  خود  اپراتور  باند  پهنای  از  شکایتی  هرگونه  مشترکان 
می توانند از طریق سامانه ۱۹۵ اطلاع رسانی کنند تا به شکایت 
رسیدگی شود. مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات خوزستان 
میزان سرعت  افزار  نرم  یک  از طریق  میتوانند  مردم  افزود: 
اینترنت مورد استفاده خود را آزمایش کنند؛ عوامل مختلفی 
همچون نوع سازههای ساختمانی می تواند بر میزان سرعت 
اینترنت تاثیر بگذارد. با شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مدارس 
اینترنتی و همچنین  ارایه آموزش به صورت  و دانشگاه ها و 
قرنطینه خانگی مردم، استفاده از بستر اینترنت در خوزستان 

و کشور افزایش یافته است.

رئيس ستاد بازسازی عتبات خوزستان :
مواکب اربعین برای مقابله

 با کرونا وارد عمل مي شوند
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات خوزستان گفت: ۶۱ موکب 
اربعین حسینی در خوزستان در کار کمک رسانی به خانوارهای 
این  از  پیشگیری  و  مقابله  و   ، از ویروس کرونا  دیده  آسیب 
موسوی  سیدمحمود  الاسلام  حجت  هستند.  فعال  ویروس 
افزود: هم اکنون ۷۱۰ خادم افتخاری و ۱۲ کارگاه تولید ماسک 
و لباس حفاظتی در موکب های اربعین در شهرهای مختلف 
خوزستان به صورت تمام وقت فعال و مشغول خدمت رسانی 
هستند. وی گفت:تاکنون ۲۲۰هزار ۶۰۰ عدد ماسک و لباس 
حفاظتی توسط موکب های اربعین تولید و در مراکز درمانی و 
بیمارستانی توزیع شده ضمن آنکه ۶ هزار و ۳۰۰ پرس غذای 
گرم و ۱۲هزار و ۶۵۰ بسته غذایی و معیشتی نیز تهیه و بین 
نیازمندان توزیع شده است. رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات 
خوزستان ، ضدعفونی سطوح و معابر عمومی شهرها با استفاده 
از ۳۲هزار و ۵۰۰لیتر و تهیه و توزیع ۲۵۵هزار بسته بهداشتی را 
ازدیگر کارهای انجام شده توسط موکب های اربعین بیان کرد.

حجت السلام موسوی در ادامه با اشاره به اینکه موکب های 
اربعین با صلاحیدید ستاد مبارزه کرونا تا ریشه کنی این ویروس 
و  امدادی   ، اجرایی  دستگاه های   ، مردم  یار  ، کمک  مرگبار 
درمانی خواهد بود افزود: در صورت نیاز بیشتر امکان به میدان 
آوردن موکب های بیشتری برای خدمت رسانی بیشتر به مردم 
خدمت  بر  علاوه  اربعین  های  موکب  دارد.  وجود  خوزاستان 
رسانی به زائران حضرت سیدالشهدا)ع( در گذرگاه های مرزی 
چذابه و شلمچه و همچنین شهرهای مقدس عراق ، در کمک 
رسانی به آسیب دیدگان از سیل بهار سال ۱۳۹۸خوزستان و 

مردم زلزلهزده کرمانشاه نقش برجسته ای داشتند.
در هفت سال اخیر که پیاده روی اربعین حسینی به لطف الهی 
شکل گرفته و به یک کنگره بین المللی تبدیل شده بیش از 
یک هزار موکب اربعین حسینی با امکانات و هدایای مردمی در 

خوزستان راه اندازی شده  است. 

رئيس هيات مدیره انجمن بيمارستان های خصوصی :
۷۰ درصد تخت ها خالی است

رئیس هیات مدیره انجمن بیمارستان های خصوصی کشور با 
بیان اینکه در پی اپیدمی کرونا در ایران ۷۰ درصد تخت های 
این بیمارستان ها خالی مانده اند، به بیان جزئیات مشکلات مالی 

بیمارستان های خصوصی پرداخت.
بیمارستان های  انجمن  مدیره  هیات  رئیس  شمیمی  کوروش 
تعرفه های  تعیین  خصوصی کشور گفت: سیاست ها در زمینه 
پزشکی و ثابت نگه داشتن این تعرفه ها برای بیمارستان های، 
خصوصی لطمه سنگینی به این مراکز زده و به طور تدریجی 
نه تنها بیمارستان های خصوصی بلکه بیمارستان های دولتی هم 

ضربه خوردند.
وی ادامه داد: مسئولان بهداشت و درمان در بخش دولتی در 
مقاطعی عمده سرمایه گذاری ها را در بخش درمان انجام داده اند 
و به بخش بهداشت و پیشگیری بهای کافی نداده اند و از طرفی 
در  بخش خصوصی با تورم و مشکلات اقتصادی و تعرفه های 
نامناسب در حوزه درمان مواجه هستیم و در نهایت نظام سلامت 
با مشکلات پیچیده ای مواجه شده است. پزشک عمومی که با 
تحصیلات عالی با تعرفه ۲۴ هزار تومانی باید بیمار را معاینه کند، 
مثل کارگری است که با حقوق اندک باید کار کند و باز هم 

تهمت، افترا و ناسپاسی بشنود.
شمیمی گفت: این کرونا نبود که بیمارستان های خصوصی را 
زمین گیر کرد، بلکه کرونا تیر خلاصی بود که به پیکر برنامه ریزی 
نشده و مدیریت نشده بیمارستان های خصوصی به خاطر ندیدن 

همه جوانب کار زده شد.
گفت:  خصوصی  بیمارستان های  انجمن  مدیره  هیات  رئیس 
اقتصاد درمان چندین سال است که مشکل دارد و مسئولان 
هنوز به یک برنامه ریزی مناسب برای اقتصاد درمان و اقتصاد 
سلامت نرسیده اند. وقتی تعرفه یک تخت بیمارستانی با پرسنل 
تخصصی و خدمات هتلینگ مناسب با گوشت کیلویی ۱۲۰ هزار 
تومان ثابت نگه داشته می شود نتیجه آن سقوط درمان در بخش 
خصوصی است.وی افزود: وقتی در این شرایط اپیدمی کرونا هم 
اضافه می شود، سیستم درمانی در بیمارستان های خصوصی فلج 
می شود، چون بیمار می ترسد به بیمارستان بیاید، بیمار الکتیو و 
غیراورژانسی وجود ندارد زیرا مردم از اینکه بیرون بیایند و گرفتار 
شوند، نگران هستند.شمیمی ادامه داد: در این شرایط سخت، 
در  بلکه  نیستند  نیرو  تعدیل  دنبال  خصوصی  بیمارستان های 
تلاش هستند بتوانند حداقل حقوق را به پرسنل خود بدهند تا این 
بحران رد شود اما نمی شود و اگر ادامه پیدا کند، درِ بیمارستانی 
که ۴۰۰ تا هزار پرسنل دارد بسته می شود و پرسنل در این شرایط 

سخت اقتصادی دچار مشکل می شوند.
وی گفت: تلاش مسئولان بیمارستان های خصوصی این است 
که در این شرایط به نوعی مدیریت کنند که به جای ۴۰۰ نفر، 
۵۰ نفر تعدیل شوند اما همه بیمارستان های خصوصی یعنی 
حدود ۳۰۰ بیمارستان در کشور که ۵۸ بیمارستان آن در تهران 

است، دچار بحران مالی هستند.
کشور  خصوصی  بیمارستان های  انجمن  مدیره  هیات  رئیس 
افزود: حدود ۱۰۰ هزار نفر در بیمارستان های خصوصی کشور 
می شود،  تامین  را  آنها  خانواده های  معیشت  و  می کنند  کار 
همه هم زحمتکش هستند. اگر به این افراد رسیدگی نشود و 
بیمارستان های خصوصی نتوانند حداقل حقوق را به این افراد 

بدهند، این بیمارستان ها ورشکسته می شوند.
وی گفت: در همین تهران حدود ۶ بیمارستان در حال سقوط 
کامل و ورشکسته هستند و با ادامه این روند بقیه بیمارستان ها 

هم به این وضعیت می رسند.
تخت های  درصد   ۷۰ حدود  اکنون  داد:  ادامه  شمیمی 
بیمارستان های خصوصی مریض ندارد؛ گفتن این موضوع، حرف 
ساده ای نیست. هیچ بیمارستانی نمی تواند در این شرایط پول آب، 
برق، گاز و هزینه های پرسنلی را ندهد. یعنی با وجودی که بیمار 

نیست مخارج وجود دارد.

تا 18 اردیبهشت ماه ؛
مهلت ثبت نام وام 

یک میلیون تومانی تمدید شد
آخرین مهلت ثبت نام وام یک میلیون تومانی برای بسیاری از 
افراد در هاله ای از ابهام و موجب برانگیختن سوال های متعددی 

شده است.
خبر های گوناگون در خصوص آخرین مهلت ثبت نام این وام 
منتشر می شود که موجب گمراهی افراد زیادی شده است. یکی 
از مسائلی که مورد سوال عموم شد، این بود که برخی از افراد 
سیم کارت های ثبت نام شده به صورت اینترنتی خود را دریافت 

نکرده و هراس اتمام زمان ثبت نام را دارند.
بسیاری از افراد تصور می کنند که مهلت ثبت نام وام یک میلیونی 
تا ۷ اردیبهشت ماه بوده در صورتی که این زمان برای ثبت نام 
تا ۱۸ اردیبهشت تمدید شده است. سرپرستان خانوار می توانند تا 
۱۸ اردیبهشت شماره ملی خود را به شماره ۶۳۶۹ پیامک کنند 

و در نهایت وام آنها تا انتهای ماه مبارک رمضان واریز می شود.
حسین میرزایی سخنگوی ستاد شناسایی مشمولان دریافت یارانه 
معیشتی، در پاسخ به این سوال که مهلت ثبت نام سرپرستان 
خانوار برای دریافت وام یک میلیون تومانی تا چه زمانی است؟ 
اظهار کرد: مهلت تقاضا برای وام یک میلیون تومانی کرونایی 
برای یارانه  بگیران تا ۱۸ اردیبهشت خواهد بود و هیچ نیازی به 

مراجعه حضوری افراد نیست.

رئيس کميسيون برنامه و بودجه مجلس :
مجوز پرداخت حقوق

 ۵۰ میلیونی بررسی می شود
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس گفت: اظهارات رئیس 
دیوان محاسبات درباره وجود برخی قوانین برای پرداخت حقوق 
۵۰ میلیونی در سال ۹۹، هفته آینده بررسی و در صورت تایید 

اصلاح می شود.
غلامرضا تاجگردون رئیس کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس در واکنش به اظهارات رئیس دیوان محاسبات درباره 
اینکه با وجود برخی قوانین مجلس در سال ۹۹ شاهد دریافت 
حقوق ۵۰ میلیون تومانی هم خواهیم بود، گفت: این موضوع 
با رئیس دیوان  بودجه  برنامه و  در جلسه مشترک کمیسیون 

محاسبات مورد بررسی قرار گرفت.
وی ادامه داد: قرار شد، بحث دریافت حقوق ۵۰ میلیون تومانی از 
سوی برخی افراد به دلیل وجود تعدادی از قوانین را هفته آینده 
در کمیته  ای مورد بحث و بررسی قرار دهیم تا بدانیم کدام قوانین 

باید در مجلس اصلاح شود.

قیمت پراید ۱۱۱ به عنوان شاخص کف بازار خودرو 
به ۷۴ میلیون تومان رسید و پژو ۲۰۶ تیپ ۵ از مرز 

۱۵۰ میلیون گذشت.
با صدور مجوز فعالیت صنف نمایشگاه های فروش 
خودرو، بازار خودرو تخت گازتر ازآن چه تصور می شد 
کار خود را آغاز کرده و رکوردهای قیمتی تازه ای را 
در همین خط استارت به ثبت رسانده است. پراید ۷۴ 
میلیونی و خیز قیمت تیبا برای پیوستن به باشگاه 
خودروهای ۱۰۰ میلیونی و عبور قیمت و ۲.۶ تیپ ۲ 
از مرز ۱۲۰ و تیپ ۵ از محدوده ۱۵۰ میلیون تومان، 
فقط گوشه ای از تحولات بازار خودرو در یک هفته 
اخیر است. به گزارش همشهری، کارشناسان بازار 
خودرو معتقدند با فرض حفظ وضع موجود، قیمت 
خودروهای پرتیراژ داخلی در طول امسال حداقل ۴۰ 

درصد افزایش می یابد.
افت شدید تولید خودرو، فروش کارتکسی خودرو 
به قیمت حاشیه بازار، رشد هزینه تمام شده تولید 
و تداوم تعطیلی مراکز شماره گذاری از جمله عوامل 
درون زا برای رشد قیمت در بازار چهارچرخ هاست. 
ضمن این که چشم انداز افزایش نرخ ارز و نرخ تورم 
انتظاری ازجمله عواملی برون زایی بوده که در روند 
افزایش قیمت خودرو در نخستین روزهای آغاز به 
کار بازار در سال ۹۹ نقش بازی کرده است. در این 
میان، اگرچه هنوز خودروسازان وطنی، نرخ فروش 
رسمی محصولات خود را برای سال جدید اعلام 
نکرده اند؛ اما مونتاژکاران چینی به استقبال گرانی 
خودروهای  بازار  و  رفته اند  محصولاتشان  رسمی 
فزونی  و  واردات  ممنوعیت  دلیل  به  نیز  خارجی 
تقاضا بر عرضه، همچون ماه های قبل در تب قیمت 
می سوزد. با آغاز به کار فعالیت نمایشگاه های فروش 

خودرو در شهر تهران، اگرچه اتفاقی در طرف تقاضا 
رخ نداده و این بازار همچنان کم مشتری است؛ اما 
بازهم قیمت انواع خودروهای پرتیراژ داخلی، با نوسان 
خودروهای  قیمت  به نحوی که  شده؛  مواجه  نرخ 
داخلی که در نخستین روز گشایش بازار، افزایش 
۱۰ درصدی قیمت را، نسبت به روزهای پایانی سال 
گذشته، تجربه کرده بود و در شرایطی که همگان 
منتظر اصلاح قیمت ها بودند، موج دوم تورم در بازار 
خودرو از اواخر هفته گذشته شکل گرفت. در روز ۵ 
شنبه گذشته؛ سمند ال ایکس ۱۱۷ میلیون تومان، 
پژو ۲۰۶ تیپ ۵ فول ۱۵۲ میلیون تومان، پژو ۲۰۶ 
تیپ ۲ ساده ۱۲۲ میلیون تومان، پراید ۱۱۱ سفید 
تومان،  میلیون  پراید ۱۳۱ سفید ۶۷  میلیون،   ۷۴
دنده ای ۱۰۰  آر  میلیون کوئیک  تیبا ۲ سفید ۸۹ 
میلیون، پژو ۴۰۵ جی ال ایکس ۱۱۱ میلیون و تندر 
ای ۲ معادل ۱۸۵ میلیون تومان قیمت خورد.رئیس 
اتحادیه نمایشگاه داران و فروشندگان خودرو تهران، 

فروش کارتکسی )ویرایشی( خودرو و توقف فعالیت 
مراکز شماره گذاری را عامل افزایش قیمت خودرو 
در بازار اعلام می کند. سعید مؤتمنی به همشهری 
می گوید: برخی نمایندگان شرکت های خودروساز 
کرده اند؛  آغاز  را  خود  کار  گذشته  هفته  یک  در 
به  را  )کارتکس(  ویرایشی  خودروهای  از  تعدادی 
افرادی که بیش از ۱۸ ماه ثبت نام خودرو نداشته اند، 
بازارخودرو  معامله گران  فروخته اند؛  بالا  قیمت  با 
کارتکسی  فروش  قیمت  افزایش  مشاهده  با  هم 
در نمایندگی ها، قیمت های خود را بالا برده اند. او 
افزود: فعلًا محصولات ایران خودرو و پارس خودرو، 
شماره گذاری و پلاک نمی شوند و نمایندگی ها نیز 
نتیجه  در  نمی خرند.  را  نشده  پلاک  خودروهای 
همان  به  محدود  بازار،  در  موجود  خودروهای 
خودروهایی است که پارسال شماره گذاری و پلاک 
شده اند. به گفته او این اتفاقات استارت رشد قیمت 
خودرو در سال جاری را زده و این افزایش قیمت در 

۵ شنبه گذشته تشدید شده است.
در  پیش فروش  و  فروش  رسمی  قیمت  هرچند 
بزرگ  خودروسازان  فروش  نمایندگی های  شبکه 
اما قیمت رسمی برخی  داخلی هنوز اعلام نشده 
خودروهای چینی در همین ابتدای کار بازار افزایش 
یافته است. به نحوی که در اطلاعیه جدید شرکت 
کرمان موتور، قیمت نهایی برای ثبت نام و فروش 
خودروهای مونتاژی به طور میانگین ۲۳ درصد رشد 
کرده است. در این میان، مدیران خودرو که در نیمه 
دوم سال گذشته قیمت خودروهای ام وی ام و چری 
رسمی  فروش  قیمت  هنوز  بود،  داده  افزایش  را 
جدید محصولات خود در سال ۹۹ را اعلام نکرده 
افزایش ۱۰  از  حاکی  بازار  قیمت های  بررسی  اما 
درصدی قیمت محصولات پرفروش این شرکت 
خودرو  صنعت  کارشناس  زاوه،  دارد.فربد  حکایت 
علت افزایش قیمت خودرو در گشایش بازار سال ۹۹ 
را انتظارات تورمی می داند و می گوید: فروشندگان 
خودرو مدام قیمت های پیشنهادی خود را با تورم 
انتظاری و تغییرات قیمتی در سایر بازارها افزایش 
اینکه تعداد خودروهای  با اشاره به  می دهند. زاوه 
میلیون  از ۱۰۰  کمتر  قیمتی  محدوده  در  موجود 
تومان در بازار به چند مدل خودرو مانند پژو ۴۰۵ 
تیبا محدود  و  پراید  تیپ ۲،  پژو ۲۰۶  جی ال اس، 
می شود، می گوید: با توقف تولید پراید و پژو ۴۰۵ 
از  کمتر  محدوده  در  باقی مانده  خودروهای  تعداد 
۱۰۰ میلیون تومان به تیبا و پژو ۲۰۶ تیپ ۲ محدود 
خواهد شد. به عقیده او در خوش بینانه ترین حالت تا 
پایان امسال قیمت تیبا در حاشیه بازار کمتر از ۱۱۰ 
میلیون و پژو ۲۰۶ تیپ ۲ پایین تر از ۱۵۰ میلیون 

تومان نخواهد بود.

صدا  سازمان  ریاست  به  نامه ای  در  دانشگاه  استاد   ۲۸ و  صد 
برای  لازم  زمینه  تا  کند  اتخاذ  ترتیبی  خواستند  او  از  سیما  و 
کمیاب  منابع  عنوان  به  فرکانسی  طیف  منابع  از  بهینه  استفاده 

ملی فراهم شود.
گسترش  برای  رهبری  معظم  مقام  دستور  اشاره  با  نامه  این  در 
با  همچنین  و  داخلی  زیرساخت های  سریع تر  هرچه  تقویت  و 
در  بسیاری  مزایای  از  پایین تر  فرکانسی  باندهای  اینکه  به  توجه 
از  هایی  بخش  تنها  و  برخوردار هستند  سیار  پهن باند  شبکه های 
استفاده می شود »ضرورت  این طیف فرکانسی توسط صداوسیما 

دارد از درآمدها و منافع ناشی از تغییر کاربری باند فرکانسی مذکور 
ارتباطات و  با وزارت  یا قراردادهایی  تفاهمنامه و  انعقاد  از طریق 
و  ارتباطات  وزارت  با  جانبه  سه  قراردادهای  یا  اطلاعات  فناوری 
فناوری اطلاعات و اپراتورهای مخابرات سیار فعال در کشور انتفاع 
تغییر   « که  کرده اند  تصریح  نامه  این  نویسندگان  شود«.  حاصل 
کاربری باند فرکانسی ذکر شده و پخش برنامه های صدا و سیما 
بر بستر شبکه های مذکور، سبب افزایش مخاطبین این برنامه ها 
خواهد شد که علاوه بر ارتقای جایگاه آن سازمان در جامعه، باعث 
کسب درآمدهای بیشتر و ایجاد منبع مالی جدید برای سازمان صدا 

و سیما خواهد شد. ضمنا وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات نیز 
اپراتورهای مخابرات  با  ارتباط  قانونی خود در  به جایگاه  با توجه 
سیار می تواند خدمات ویژه ای را بر بستر شبکه های ارتباطات 
آن  نظر  مورد  محتوای  ارائه  برای  و سیما،  سازمان صدا  به  سیار 

سازمان ارایه نماید«.
از  از دانشگاه های تیپ یک کشور  نامه را اساتید برجسته ای  این 
جمله دکتر فتوحی رئیس دانشگاه صنعتی شریف، دکتر معتمدی 
رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر و دکتر رضا فرجی دانا وزیر سابق 

علوم امضا کرده اند. 

به دنبال نگرانی ها از شیوع ویروس کرونا، وزارت راه و شهرسازی به 
دولت پیشنهاد داده قرارداد مستاجران به طور خودکار شش ماه تمدید 

شود که این طرح در دست بررسی است.
بازار فروش و اجاره مسکن در هفته های اخیر تحت تاثیر نگرانی از 
به  نشین ها حاضر  اجاره  و عمده  قرار گرفته  اپیدمی ویروس کرونا 
پذیرش متقاضیان خرید یا اجاره ملکی که در آن سکونت دارند نیستند.

از سوی دیگر تمایل به تمدید اجاره از طرف مستأجران و حتی موجران 
افزایش پیدا کرده است. با توجه به اینکه فصل جابجایی هنوز فرا 
نرسیده نرخ ها نیز رشد چندانی نشان نمی دهد. با این حال معاون 
وزیر راه و شهرسازی از ارائه پیشنهادی به دولت برای تمدید خودکار 
شش ماهه قرارداد مستاجران خبر داده است؛ پیشنهادی که البته امکان 

تحقق آن با اما و اگر مواجه خواهد بود.
محمود محمودزاده معاون مسکن و ساختمان در خصوص تمهیدات 
وزارت راه و شهرسازی برای مستاجران اعلام کرد: با توجه به بحران 
کرونا و شیوع این بیماری همه گیر و نگرانی مردم از نقل و انتقال به 
واحدهای جدید و همچنین مشکلاتی که در خصوص اجاره بها ایجاد 

شده است، وزارت راه و شهرسازی مصوبه پیشنهادی را برای دولت به 
منظور تمدید خودکار شش ماهه اجاره نامه مستاجران، ارایه کرده است.

 وی با اشاره به اینکه مستاجران در حال حاضر امکان جابه جایی ندارند، 
از واحدهای مسکونی فراهم  بازدید  اکنون امکان دید و  افزود: هم 
نیست و درعین حال منابع درآمدی اکثریت مردم کاهش چشمگیری 
داشته است که این مساله به ویژه در کلانشهرها مشکلات عدیده ای 
را برای شهروندان ایجاد کرده است. به همین منظور این پیشنهاد از 
سوی وزارت راه و شهرسازی برای تصویب در دولت و الزام آور شدن 

آن در دست بررسی قرار گرفته است.
معاون وزیر راه و شهرسازی از دیگر اقداماتی که در معاونت مسکن 
و ساختمان در دست پیگیری قرار دارد را طرح جامع مدیریت صنعت 
صنعت  مدیریت  جامع  طرح  داد:  توضیح  و  کرد  عنوان  ساختمان 
ساختمان کشور مراحل نهایی خود را طی می کند. در این طرح به 
این شیوه برنامه ریزی شده است تا تمامی بازیگران صنعت ساختمان 
از تولیدکنندگان مصالح ساختمانی تا سایر بخش ها، جایگاهشان در این 

صنعت مشخص شود.

محمودزاده اجرایی و عملیاتی شدن این قبیل از طرح ها، را ارتقای 
وضعیت اقتصادی کشور دانست و گفت: با توجه به اقتصاد بعد از نفت 
و شرایطی که هم اکنون با آن مواجه هستیم و ضرورت این مهم، به 
نظر می رسد که باید توجه ویژه تری نسبت به مسکن و سرمایه گذاری 
در این بخش و سهیم کردن افراد بیشتر در آن مدنظر قرار گیرد و در 

برنامه ریزی ها لحاظ شده و اجرایی و عملیاتی شود.

آغاز  پیامی،  انتشار  با  کارگری  پیشکسوتان جامعه  اتحادیه  رئیس 
هفته کارگر و ماه رمضان را تبریک گفت.

در متن پیام تبریک »حسن صادقی« رئیس اتحادیه پیشکسوتان 
آمده  ماه رمضان  و  کارگر  آغاز هفته  مناسبت  به  کارگری  جامعه 

است: 
ماه  شروع  با  می کنیم  آغاز  حالی  در  را   ۱۳۹۹ سال  کارگر  هفته 
مبارک رمضان مقارن گشته است. جای دارد آغاز هفته کارگر و 
شروع ماه مبارک رمضان را خدمت تمامی پیشکسوتان و کارگران 
دیده  رنج  از  بهتر  صفتی  آری  نمایم.  عرض  تبریک  دیده  رنج 
به  نه  که  رنجی  باشد.  کارگران  فعلی  وضعیت  گویای  نمی تواند 

خاطر مشقت های کاری، بلکه به خاطر تبعیض های ناجوانمردانه 
کارفرما  نمایندگان  پیش  چندی  که  تبعیضی  است.  شده  حاصل 
به  همگان  و  رساندند  ظهور  منصه  به  را  آن  خوبی  به  دولت  و 
و  اجتماعی  تأمین  بیمه شدگان  بین  آشکار  تبعیضی  شاهد  خوبی 
بیمه شدگان کشوری و لشکری بودیم. دیدیم که چگونه در زمانی 
که نرخ تورم سر به فلک کشیده بود، نمایندگان محترم دولت و 
کارفرما با افزایش ۲۱ درصدی دستمزد بی تفاوتی خود را نسبت به 

وضعیت معیشت کارگران نشان دادند. 
پس بهتر است عنوانی دیگر برای این هفته انتخاب شود و به جای 
هفته ی کارگر از آن به عنوان "هفته ی مرور تبعیض ها" یا "هفته 

بی عدالتی ها" یاد شود.
امید است شاهد روزی باشیم که کارگران کلیه اقشار در یک کفه 
ترازو قرار گیرند و بی عدالتی و تبعیض دیگر معنایی نداشته باشند. 
ما پایبند به اصول انقلاب و اهداف جامعه کارگری هستیم و این 
و  نظام  به  تعهد  و  انقلاب  دستاوردهای  می کنیم.  اعلام  قاطع  را 
انقلاب را باید مدنظر قرار داد چراکه تنها در سایه نظام است که 
می توانیم اهداف کارگری را محقق کنیم. هیچ نظامی به جز نظام 
ولایت فقیه نمی تواند اهداف کارگری را محقق کند و ما از ابتدا 
اعلام کرده ایم که در این دفاع به صورت منطقی ورود خواهیم کرد 

و رمز پویایی تشکیلات ما نیز چنین خواهد بود.

عضو کمیسیون عمران مجلس گفت: قطعا افزایش حداقلی حقوق 
را  اقتصادی خانوارها  افزایش قیمت و مشکلات  کارگران، کفاف 
نمی دهند، افزایش نرخ اجاره مسکن را نیز باید به این مشکلات 
حداقل  با  کارگر  یک  که  آید  می  پیش  سوال  حال  کرد،  اضافه 
افزایش حقوق، چگونه باید از پس گرانی های اقتصادی و افزایش 

قیمت اجاره مسکن بر بیاید.
به  اشاره  با  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو  پور  کیان  مجید 
سال  چند  در  گفت:  کلانشهرها،  در  مستأجران  کنونی  مشکلات 
اخیر شاهد افزایش چشمگیر قیمت اجاره مسکن در کشور به ویژه 
کلانشهرها هستیم، این موضوع در شهری مانند تهران نیز بیشتر 
لمس می شود، این مسئله موجب شده که در این سال ها مردم 

برای اجاره مسکن با سختی های بسیاری روبه رو شوند.
داد:  ادامه  اسلامی  در مجلس شورای  ازنا  و  نماینده مردم دورود 

افزایش قیمت مسکن و به تبع آن افزایش نرخ اجاره موجب شد 
که اغلب مردم نتوانند مسکن مورد نیاز خود را تأمین کنند، یک 
خانواده مجبور بود که برای اجاره واحد مسکونی سال پیش خود، 
میلیون ها تومان بیشتر هزینه کند، از این رو خانوارها به دلیل عدم 
قدرت مالی به ناچار مساکن کوچک تر و در مناطق پایین تر را 
اجاره کردند. وی تصریح کرد: ما هر ساله شاهد افزایش نرخ تورم 
و تشدید گرانی ها در کشور هستیم و این مسئله در حوزه مسکن، 
بیشترین فشار را بر مستأجران می گذارد، البته تا سال های پیش 
به  اخیر  ماه  اما متأسفانه در دو  بودند،  دارای درآمد و شغل  افراد 
دلیل شیوع بیماری کرونا بخشی از درآمدهای خانوارها کم شده 

و این مسئله فشار اقتصادی بیشتری را بر خانوارها وارد می کند.
کیان پور ادامه داد: از طرف دیگر متأسفانه حقوق کارگران در سال 
افزایش  میزان  این  قطعا  و  است  رفته  بالا  ناچیزی  مقدار  به   ۹۹

نمی دهند،  را  اقتصادی خانوار  افزایش قیمت و مشکلات  کفاف 
افزایش نرخ اجاره مسکن را نیز باید به این مشکلات اضافه کرد، 
حال سوال پیش می آید که یک کارگر با حداقل افزایش حقوق، 
اجاره  افزایش قیمت  و  اقتصادی  از پس گرانی های  باید  چگونه 

مسکن بر بیاید.
وی بر لزوم افزایش حقوق کارگران در سال ۹۹ تأکید کرد و گفت: 
قطعا جامعه کارگر و کم درآمد جامعه با درآمد کنونی نمی توانند 
مشکلات اقتصادی را گشت سر بگذارند، از این رو دولت باید در 

راستای ارائه حمایت های اقتصادی به این افراد اقدام کند.
عضو کمیسیون عمران مجلس افزود: وزارت راه و شهرسازی نیز 
باید نسبت به ارائه کمک های حمایتی به مستأجران و ساماندهی 
و  ضعیف  اقشار  مشکلات  از  بخشی  تا  کند  اقدام  مسکن  بازار 

متوسط جامعه رفع شود.

پراید وطني ۷۴ ميليون و پژو ۲۰۶، 1۵۰ميليون ؛

تخت گاز قیمت خودرو شروع شد

اساتيد دانشگاه هاي کشور خطاب به صداوسيما : 

زمینه استفاده ملی از فرکانس  را فراهم کنید

وزارت راه و شهرسازی :

اجاره نامه مستاجران شش ماه تمديد مي شود

رئيس اتحادیه پيشکسوتان جامعه کارگری :

بی تفاوتی به وضعیت معیشت کارگران ثابت شده است

عضو کميسيون عمران مجلس :

کارگران قادر به پرداخت اجاره خانه نیستند


